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Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 8 Avgifter inom äldreomsorgen
§ 9 Uppsökande verksamhet
§ 10 Åtgärder mot dåliga resultat efter enkät om "nöjdhet"
§ 11 Planer för skapande av ett demenscenter
§ 12 Rutiner för hemtjänstpersonalen
§ 13 Mötestider 2020
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§1

Mötet öppnas

Ärendet
Ordförande Stig Ålund öppnar mötet och hälsar alla välkomna.
 
 
Pensionärsrådets beslut
Kommunala pensionärsrådet sammanträde öppnas.
____

  

4 (17)



PROTOKOLL
Pensionärsrådet
2020-01-09

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§2

Val av justerare

Ärendet
Val av justerare föreligger.
 
 
Pensionärsrådets beslut
Lars Johan Forsberg väljes jämte ordförande justera dagens protokoll.
____
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§3

Fastställande av dagordning

Ärendet
Fastställande av dagordning.
 
 
Pensionärsrådets beslut
Fastställer utsänd dagordning.
____
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§4

Information gällande kommunens miljöpolicy

Ärendet
Klippans kommuns miljöstrateg Tord Andersson informerade om ett helt nytt 
hållbarhetsprogram som kommer att presenteras inom kort, den kommer att finnas på 
kommunens hemsida samt även tryckas upp.
 
Vidare informerade Tord Andersson om det aktuella Rönne å projektet där Klippans 
kommun köpt två vattenkraftverk och nu ska öppna upp för fritt vattenflöde. 
Powerpointpresentation kommer läggas som bilaga till protokollet.
 
Tord informerade även om ett naturvårdsprogram som ska startas upp där kommunen fått 
300 000 kr i bidrag mot att kommunen avsätter arbetstid. Powerpointpresentation 
kommer läggas som bilaga till protokollet.
 
 
Pensionärsrådet beslutar
Att notera informationen.
____
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§5

Frågor och reflektioner med anledning av skrivelse från Carina 
Rasmusson

Ärendet
Socialnämndens representant Lars Johan Forsberg (C) informerade om följande:
 
Frivillighjälparna känner sig inte bekväma i relation till seniorens personal.
I Carina Rasmussons skrivelse kan man utläsa att seniorens personal inte alltid är så 
"smidiga". Vi i politiken får ta detta vidare till kommunstyrelsen då det är dom som är 
ansvariga för personalen.
 
Är "Micke Meck" och hjälpmedelsservicen på väg att avvecklas?
Micke Meck=fallbörebyggande åtgärder har nu blivit beslutat i kommunfullmäktige att 
vara avgiftsfritt. Det har varit så även tidigare i praktiken då avgiften var 80 kr och 
kommunens ekonomisystem inte hanterade fakturor under 100 kr.
 
Ambitionsnivån vid Senioren är hög men har endast sporadiska aktiviteter 
(balansträning en gång per vecka, underhållning en gång i månaden).
Det har prioriterats de tillfällen som man ser att det faktiskt kommer folk. Just nu ligger 
det lite stilla i planeringen men ambitionen från politikerna är att öka ambitionsnivån 
gällande aktiviteter för äldre.
 
Vad har kommunen för planer med Senioren?
Politikerna hoppas på en utveckling och kanske då i samarbete med Treklöverns 
seniorbygge som byggs precis bakom senioren. Socialnämndens ordförande Anna 
Andresen kommer att lyfta frågan med kommunstyrelsen då det är de som är ansvariga 
för Senioren och inte socialnämnden.
 
Pensionärsrådets beslut
Pensionärsrådet vill framföra till tjänstemän och politiker att de är mycket intresserade att 
delta i planeringen för både Senioren och även vid andra tillfällen som gäller att 
öka/bredda utbudet av aktiviteter för äldre.
____
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§6

Färdtjänsten och övrig kollektivtrafik

Ärendet
Socialnämndens representant Lars Johan Forsberg (C) informerade om följande:
 
Lägesrapport om upphandlingen
Upphandlingen av färdtjänst och riksfärdtjänst är klar. Det blev Taxi Ängelholm som 
vann upphandlingen och då de redan har utfört färdtjänstresorna under ett antal år 
kommer det inte bli någon förändring för resenärerna. Det kan dock konstateras att 
kostnaderna för färdtjänstresor har ökat rejält, kartläggning är klar över att det inte är fler 
resenärer utan de som har färdtjänsttillstånd reser mer.

Gäller färdtjänstkortet för fria resor med Skånetrafiken?
Alla som är beviljade färdtjänstresor har även möjlighet att åka med Skånetrafikens 
kollektivtrafik gratis.
 
 
Närtrafik/kompletteringstrafik/beställningstrafik, vad gäller?
Det är Skånetrafiken som utför dessa resor, det finns tidtabeller på skånetrafikens 
hemsida över "möjliga" turer och tider. Dock måste man ringa och beställa resa, 
kostnaden är detsamma som om man åkt kollektivresor utifrån hur många zoner man 
åker.
 
 
Pensionärådets beslut
Pensionärsrådet önskar att Klippans kommun verkställer beslut om att alla som är 
70+ ska få åka gratis kollektivtrafik inom kommunen samt
framför en önskan till Klippans kommun att informera om möjlighet till 
kompletteringstrafik på kommunens hemsida.
____
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§7

Hjälpmedelsservice

Ärendet
Socialnämndens representant Lars Johan Forsberg (C) informerade följande:
 
Nyordningen har stött på svårigheter. Förutom kostnaden anmärker man på att 
beställda hjälpmedel tar lång tid att få.
Klippans kommun ingår i Medelpunkten som är kommunägt tillsammans med 10 andra 
kommuner i familjen Helsingborg. Socialnämndens ordförande Anna Andresen sitter i 
Medelpunktens direktion som ersättare och kommer att ta upp frågan gällande långa 
leveranstider vid nästa sammankomst. Arbetsgången är att kommunens arbetsterapeuter 
föreskriver/beställer hjälpmedel och det är sedan Medelpunkten som levererar.
 
 
Pensionärsrådet beslutar
att notera informationen.
____
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§8

Avgifter inom äldreomsorgen

Ärendet
Kommunfullmäktige hade sammanträde den 19 december 2019 och fattade då beslut 
enligt kommunstyrelsens förslag.
Bilaga gällande fattade avgiftsbeslut KS 2019.0198-17 medföljer protokollet.
 
Pensionärsrådet beslutar
Framföra sin önskan om utlovad broschyr nu blir tryckt samt
 
Att notera informationen.
____
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§9

Uppsökande verksamhet

Ärendet
Enligt uppgift vid föregående KPR-sammanträde skulle ett "omtag" göras i frågan. 
 
Socialnämndens representant Lars Johan Forsberg (C) informerade följande:
 
Hans Bertil Sinclair (M) har 2017-10-31 inkommit med motion om uppsökande 
verksamhet inom äldreomsorgen. I motionen föreslås att återinföra uppsökande 
verksamhet hos äldre under budgetåret 2018. Socialnämnden har yttrat sig 2018-01-24, § 
8 samt 2019-02-27, § 23.
Kommunfullmäktige beslutade att bifalla motionen (§83) vid deras sammanträde 2019-
04-23 och uppdraget gick till socialförvaltningen att införa uppsökande verksamhet. Det 
finns just nu en platsannons ute för att rekrytera denna person.
 
Pensionärsrådets beslutar
 
Att notera informationen.
____
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§10

Åtgärder mot dåliga resultat efter enkät om "nöjdhet"

Ärendet
Den enkät som Socialstyrelsen regelbundet gör visar på mycket dåliga resultat 
beträffande vissa äldreboenden i kommunen. 
Socialnämndens representant Lars Johan Forsberg (C) informerade följande:
 
En del av problematiken är att svarsfrekvensen är för låg samt att vissa säger sig inte ha 
fått någon blankett.
 
Framöver ska det sättas upp anslag och personalen ska bli informerade om vikten att 
anhöriga och boende svarar på enkäten. På vårdboendet Ljungåsen i Östra Ljungby samt 
Väpnaren i Klippan var det 100 % nöjdhet.
 
Vidare har socialförvaltningen gjort en rejäl satsning på utbildning för ordinarie personal 
under 2020. All personal på Ljungbygården, Syrengården och Centrumträffen kommer att 
gå en obligatorisk demensutbildning i 20 veckor på halvfart.
 
 
Pensionärsrådet beslutar
Att notera informationen.
____
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§11

Planer för skapande av ett demenscenter

Ärendet
Vid föregående möte nämndes att det pågår diskussioner om att skapa ett 
demenscenter i Klippans kommun. 
 
Socialnämndens representant Lars Johan Forsberg (C) informerade följande:
 
Det är riktigt att under förra mandatperioden fanns denna tanke att ha ett demenscenter i 
Ljungbyhed fast detta är inte nuvarande politiker lika bekväma med. Det finns få SÄBO 
platser i kommunen och när ombyggnaden av Åbyhem står klar kommer även de 
prioritera dementa.
 
 
Pensionärsrådet beslutar
Att notera informationen.
____
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§12

Rutiner för hemtjänstpersonalen

Ärendet
Ärendet föranleds av en händelse då en person drabbades av stroke och en anställd i 
hemstjänsten befann sig hemma hos denne. Den anställde uppgav att den inte fick 
larma 112 utan att först kontakta sin chef. 
 
Verksamhetschef inom äldreomsorgen Ingela Holmström har genom mail svarat på denna 
fråga.
 
Det finns absolut ingen rutin som säger att man alltid ska kontakta en chef. Självklart får 
personal kontakta 112 när akuta situationer uppstår. Alla medarbetare är utbildade i HLR.
 
 
 
Pensionärsrådets beslut
Att notera informationen.
____
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§13

Mötestider 2020

Ärendet
Penionärsrådets förslag till mötestider under 2020.
 
Fredagen den 27 mars
 
Fredagen den 26 juni
 
Fredagen den 25 september
 
Fredagen den 11 december
Alla möten börjar kl 10.00 med fika från 09.45.
 
 
 
Pensionärsrådet beslutar
Att fastställa ovan datum för sammanträde under 2020.
____
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§14

Information från styrelser och nämnder

Ärendet
Mats Waldemarsson/Kultur och fritidsnämnden
Det nya bidragssystemet till föreningar i kommunen är igång. 75 föreningar har haft träff 
med tjänstemän och politiker. Den 15 januari kommer det vara ett möte där en 
sammanställning ska vara klar över förslag till fördelning av pengarna till de föreningar 
som sökt bidrag.
 
På Kultur och fritidsnämndens ordinarie sammanträde den 29 januari 2020 kommer sedan 
beslut fattas gällande bidragen.
 
Lars Johan Forsberg/Socialnämnden
Lars Johan vill bara tillägga att politikerna kommer under 2020 att jobba för att öka 
bemaningen inom äldreomsorgen vilket innebär en höjning av kvaliten.
 
 
Pensionärsrådets beslut
Att notera informationen.
____
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